
 
 

 

 

Notulen van de 53
e
 Algemene Ledenvergadering van het District Den Haag en 

Omstreken van de NBB in het Bridgehome van B.C. Leidschenhage op 31 mei 2013 te 

Leidschendam. 

 

    

Aanwezig: Voorzitter M. Bong 

      Secretaris H. van Santen 

      Wedstrijdsecretaris L. Hoogweg 

  Penningmeester J. Brandt 

  DKL viertallen(kandidaat) E. van Dijk 

  s’-Gravenhaagse Bridge School H. Metselaar  

  B.C. Loosduinen M. Haanraadts 

  B.C. Voorschoten J. Smits, L. van Overveld 

  B.C. Vronesteyn P. v.d. Homberg 

  N.B.C. P. van Santen, I. de Vreede 

  B.C. Kom…Kom Maer W.A. Noordeman 

  B.C. Te Werve P. Wang 

 

Afwezig met bericht: BC Westhaghe, City B.C., B.C. Viva, de Javaclub, B.C. 

HOC/Studiecentrum, B.C. De Uitkomst, B.C. Groot Deyleroord 

 

1. Opening om 18.45 uur, mededelingen en ingekomen stukken.  

De voorzitter opent de 53
e
 ALV van het district en heet de aanwezigen welkom.  

Mededelingen:  

Het lukte deze keer niet de vergadering op zaterdag te plannen (agenda technische re-

den)  

 

2. Notulen 9 juni 2012 

Blz 3 n.a.v.de rondvraag Ekko Smith geeft aan nog geen actie te hebben ondernomen. 

Hij wist niet dat hij dit had toegezegd. 

Het rooster van aftreden zal worden gestuurd. 

 

3. Financieel verslag (bijlagen; verantwoording 2012 en begroting 2013/2014) 
Toelichting op de stukken; deze begroting beslaat anderhalf jaar vanwege jaarreke-

ning. Het begrotingsjaar correspondeert niet met het bridgejaar. Posten worden nu 

over het jaar heen getild. Dit geeft geen goed inzicht. De balans van 2012 is daardoor 

niet dekkend. Er ontstaat een mis match.  

Bij CLA CLB is er verschil tussen gerealiseerde kosten en de begroting 2011/2012. 

Dit wordt veroorzaakt door de overgang van periode van boekjaar. Dit is puur boek-

houdkundig, de kosten worden door NBB vergoed. 
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Bij de post promotie is iets meer begroot vanwege de centrale speeldag van het viertal-

len. 

Dit jaar eindigt met een gunstig saldo. Dit wordt overgeboekt naar de post reserves.  

Suggesties van de kascommissie; maak een reservering voor vervanging materiaal zo-

als bridgemates en de dupliceermachine.  

Het uitgangspunt is kostendekkend zijn inclusief activiteiten. Hapjes zijn representa-

tiekosten. 

De kascommissie stelt vast dat de financiële administratie de juiste afspiegeling van de 

financiële positie van het district weergeeft. Zij stelt daarom voor het districtsbestuur 

decharge van het gevoerde beleid te verlenen. 

De vergadering gaat hiermee akkoord. 

Maria Bellekom heeft zich beschikbaar gesteld voor de kascommissie. Zij wordt de 

voorzitter. Er wordt nog gezocht naar een reserve lid.  

Begroting: het voorstel is om toch het financiële jaar gelijk te laten lopen met het ver-

enigingsjaar. Het kan dan niet formeel worden afgerond ten tijde van de ALV, maar 

het geeft wel het meest duidelijke plaatje. Het voorstel is om voor de begroting het 

komend jaar de verantwoording 1 januari 2013 door te trekken tot 30 juni 2014 syn-

chroon met verenigingsjaar. Op 1 juli de boeken formeel afsluiten en dan naar de kas-

commissie. Als de kascommissie akkoord is met de financiën dan wordt het verslag 

per mail verstuurd en vervolgens wordt via de mail decharge verleend. De begroting 

komt op de agenda van de ALV. De NBB doet het zelf ook en draait het ook terug. 

Geeft het fiscaal geen belemmering? Neen. De volgende ALV komt er een verant-

woording van anderhalf jaar. Zou de kascommissie dan twee keer een controle kunnen 

doen? Dat kan. Verantwoording 2013 en eerste half jaar 2014.  

De vergadering gaat akkoord.  

Er wordt opgemerkt dat een begroting zonder kapstok en of visie niet te toetsen is. Er 

moet eerst een activiteitenplan besproken worden en daarna de begroting. Zo zal het in 

vervolg worden geagendeerd.  

De begroting wordt vastgesteld. 

 

4. De kalender 2013 - 2014 

Eric van Dijk is de nieuwe DKL viertallen. Leontien stopt na 17 jaar als DKL. Zij 

blijft wel in bestuur. Erik van Egmond is DKL paren. Beiden zijn lid van de TC. 

De kalender is opgemaakt door Eric, Erik en Leontien.  

De zalen zijn ingevuld nog zonder overleg met zaalbeheerders. Marina is niet meer 

beschikbaar, bestaat niet meer. De uitbater had een nieuw pand en is verhuisd. Leon-

tien heeft heel snel alle spullen van het district weg kunnen halen, anders had alles op 

straat gestaan. Nog niet alle clubs, die van de Marina gebruik maakten, hebben een ei-

gen onderkomen gevonden. 

Miv 1 mei start een nieuwe locatie Javastraat in een lunch café. Reinie Smit en Anne-

miek Poort hebben de JAVA Club opgericht. Het Buitenhof speelt er op donderdag-

avond. De locatie is te klein voor het district en niet rolstoeltoegankelijk. Het is wel 

een leuke gelegenheid. 

Verder zijn er weinig wijzigingen ten opzichte van voorgaande jaren. De centrale 

speeldag is gesplitst in de tweede en derde klasse samen en de eerste en hoofdklasse 

samen. De ALV voor volgend jaar is nog niet gepland. Wat heeft de voorkeur. Koppe-

len aan een drive?  

De CLA-cursus is nog niet ingevuld. De locatie is nog niet zeker. 
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De CLA-cursus wordt elk jaar gegeven, de CLB-cursus om het jaar. De 18 CLA-

cursisten zijn allemaal geslaagd en een zelfs met lof. Voor CLB van dit jaar zijn twee 

kandidaten geslaagd van de twaalf. Om de CLB goed te kunnen doen moet je eigenlijk 

in de hoofdklasse kunnen spelen. En je moet veel kunnen oefenen!!! Per vereniging 

stimuleren.  

Toekomstdrive van het district wordt weer georganiseerd. Deze is bedoeld voor men-

sen die dit jaar zijn begonnen met lessen. Via bridgedocenten bekend maken.  

De Kaderdagen staan er niet in. Deze worden apart gepland op basis van actualiteit.  

De kalender wordt goedgekeurd. 

 

Reacties en vragen: 

Waar is de aansluiting met de NBB? Aansluiten op de focus van de NBB en het uitrol-

len van hun ideeën? Daarom zijn de functies onderwijs- en clubadviseur in het leven 

geroepen. Voor deze functies zijn velen benaderd. Echter tot nu toe zonder resultaat.  

Waarom is er zo weinig opkomst bij de ALV? Er komen weinig reacties uit de BC’s. 

Moet je daar genoegen mee nemen? Er moet weer wat gebeuren. Toon ambitie. Maak 

een roadshow. We gaan dit in het districtsbestuur bespreken. We willen er zeker iets 

aan doen. 

De voorkeur gaat uit naar vrijdagavond voor de ALV. 

Gevraagd wordt om naast de wedstrijdkalender een activiteitenkalender op te stellen. 

 

 

5. Omroep Max; bridgecursus op TV. Welke verenigingen gaan er op reageren? 

Omroep MAX telt 117.000 leden. Het aantal leden op clubs is voor het eerst gedaald. 

Maak de bridgecursus bekend! Als je nog een buurman hebt? Er op wijzen. NBB on-

dersteunt dit. De vorm en datum zijn nog niet bekend. In 1980 is na de AVRO bridge-

cursus het ledenaantal verdubbeld.  

Na de cursus: Welke club is geïnteresseerd in het begeleiden van deze groepjes. De 

NBB zal deze doorgeleiden. Het is een boost voor de bridgesport. Zodat de mensen 

natuurlijk wijze lid worden van de club. Jacques is bereid om dit voor het district te 

coördineren. 

 

6. Kandidaatstelling vacature districtsbestuur 

In de bestuursovereenkomst verplicht het district zich tot clubondersteuning, onder-

wijsondersteuning en ondersteuning bij activiteiten. Daarvoor krijgt het district geld 

van de NBB.  

Er is een vacature voor clubadviseur. Graag kandidaten opgeven. We zoeken een en-

thousiaste en communicatief vaardige persoon. Er is een profielbeschrijving beschik-

baar. De functiebeschrijving staat op de site. 

De adviesraad bij de NBB is opgeheven. 

 

7. Rondvraag en sluiting 

- P. Wang vraagt; Wat is de missie van het district en wat is de gekoppelde strate-

gie? Is het bestuur voldoende bemenst? Is het een optie om bijvoorbeeld districten 

samen te voegen. Meer mankracht? Er is in het verleden vaker geprobeerd om dis-

tricten samen te voegen. Een herindeling is altijd op bezwaren gestuit. Wat zijn de 

voordelen? Voor de competities hoeft het niet, dan wordt de afstand te groot. Maar 

het district Utrecht is groter. De competities worden over een kleiner gebied geor-
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ganiseerd. Kunnen we bijvoorbeeld dat model kopiëren? En je kunt dan de NBB 

voor zijn met je eigen plannen. Samenwerken op gebied van adviseurs. 

- Het bestuur zal deze suggesties meenemen en er over nadenken en er volgende 

keer op terugkomen.  

- Hans Metselaar: Leontien bedankt voor die 17 waanzinnige jaren. Leontien is al in 

het zonnetje gezet. Zij heeft een Stuur uitgereikt gekregen. 

Om 20.15 sluit de voorzitter de vergadering. 

 

De datum voor de volgende vergadering wordt nog bekend gemaakt.  

 

 


